
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ DOZORČNÍ RADY DDM VĚTRNÍK – LIBEREC 

KONANÉHO DNE 24. 9. 2024 

 

Místo setkání: DDM Větrník, Riegrova 16, Liberec _ zasedací místnost 

Přítomni:  

 Dozorčí rada, člen: Tomáš Budina DiS.  – předseda ... přítomen 

 Dozorčí rada, člen  : Mgr. Lukáš Hájek, M.A., Ph.D – zástupce ... přítomen 

 Dozorčí rada, člen: Roman Kubálek ..... přítomen 

 

DDM Větrník: Mgr. Marta Kultová _ ředitelka DDM Liberec 

Zapisovatel: Tomáš Budina – předseda 

 

Zahájeno dne 24. 9. 2024 v 7:30 hod. 

 

Bod č. 1 

Vzájemná rozprava ohledně zázemí pro jednotlivé sportovní kroužky v rámci zejména zimních měsíců. 

 Uvedení do problematiky chybějících prostor, zejména tělocvičen v rámci vícero pobídek ZŠ. 

 Nedostatek lektorů a vedoucích  

 Kladné hodnocení hledání alternativních kroužků se specifickou tématikou pro matky s dětmi, 

modelářské kroužky a též nově cvičení dětí s rodiči na společné výuce 

 Inflační navyšování vstupních cen pronájmů sálů, heren a tělocvičen 

 Chybějící možnost čerpání dotací k výstavbě nové tělocvičny a tím spojené problematiky 

dotačních programů 

 

Bod č. 2 

Zhodnocení proběhlé Táborové sezony s příměstskými tábory 

 Pochvala za velmi obsáhlou nabídku výběru příměstských táborů 

 Pozitivní hodnocení většiny vedoucích a to jak z řad stálých lektorů, tak též z řad 

budoucích učitelů z TUL 

 Velmi dobře též hodnoceno minimum vážných úrazů a celkově velmi dobré 

zabezpečení bezpečnosti 

 Nicméně byly zde i nedostatky, zejména v časné komunikaci s rodiči a mnohokrát 

opomenutý harmonogram v tištěné podobě se zobrazením předpokládané činnosti 

s přibližným časovým harmonogramem. 

 V této souvislosti lze maximálně vyzdvihnout tábory pod vedením paní Ing. Malinové, 

u které bylo vše v pořádku se zcela minimálním pochybením. Rozvrh a zejména 

zpracovaný harmonogram činnosti v rámci vedení tábora, byly naprosto ukázkové. 



Taktéž zajištění bezpečnosti při táborové činnosti a i v době volna ... byly též zcela 

perfektní. 

 Po opakovaném ujištění paní ředitelkou v diskuzi ohledně finančního zajištění, 

kvitujeme vyvážené financování proběhu táborů. Zejména vyrovnaný rozpočet je 

velmi pozitivní a to s ohledem na velmi nízkou cenovou hladinu cenotvorby táborů a 

letních pobytů. V tomto směru hodnotíme zcela pozitivně s doporučením navýšení 

vstupní ceny pobytů pro rok 2025 ... s ohledem na udržitelnost a pestrost činností 

v rámci letních táborů v gesci DDM. 

Bod č. 3 

Diskuze a zhodnocení marketingové strategie sl. Hájkové, v rámci nabídky ubytovacích 

služeb v objektu DDM v Oldřichově v Hájích  

 

Následné setkání dozorčí rady se zástupci DDM Větrník bylo naplánováno na 3. prosince 2024  

 

Zasedání ukončeno v 9:00 hod. 

 

V Liberci dne 30.9.2024 , zapsal Tomáš Budina _ předseda Dozorčí rady DDM 


